
Srivaddhanaprabha: Nie ma prawdziwej oferty
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"Nie ma w tym momencie prawdziwej oferty. Znamy potencjał gracza, ale

również on musi się dostosować do klubu. W tej chwili nie ma niczego

konkretnego i nadal jest graczem Leicester", mówi na temat Riyada

Mahreza wiceprezydent angielskiego klubu, Aiyawatt Srivaddhanaprabha.

"Nie przyczepiam etykiety z dokładną ceną, gdyż nie chcemy go sprzedawać -

kontynuuje. - Dziennikarze mogą mówić co im się podoba, jednak nigdy nie

powiedziałem o 40, 50 czy 100 mln euro, gdyż naprawdę nie wiem. Widziałem

artykuły, które mówią, że oferta nie jest wystarczająco wysoka, ale w rzeczywistości

nie ma żadnej konkretnej oferty. Jeśli jest jakaś, to jest niższa od tego ile płacono za

graczy, którzy nigdy nie wygrali nagrody dla najlepszego gracza Premier League,

którzy nigdy nie grali w Lidze Mistrzów i którzy nigdy nie kandydowali do Złotej

Piłki".

Poza wiceprezydentem, na temat gracza wypowiedział się też, dla BBC Leicester

Sport, trener klubu, Shakespeare: "Jest szansa, że Mahrez zostanie z nami i nie

odejdzie w tej sesji transferowej". 
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